

# CHATEAU FAUGERES

SAINT-ÉMILION GRAND CRU CLASSÉ



150 cl

75 cl

A compter du millésime 2016, le « Calice » de Faugères, symbole du chai cathédrale dessiné par Mario Botta, orne le magnum de Château Faugères. Il est également habillé d'une nouvelle étiquette et conditionné dans une nouvelle caisse bois s'harmonisant parfaitement avec les autres vins de la gamme des Vignobles Silvio Denz. La caisse bois est disponible pour un ou six magnums.

*Starting with the vintage 2016, the "Chalice" of Faugères, symbol of the cathedral winery designed by Mario Botta, decorates the magnum of Château Faugères. It also has a new label and a new wooden case that will harmonize perfectly with the other wines from the range of Vignobles Silvio Denz. The wooden case is available for one or six magnums.*

**Château Faugères 2016 - James Suckling 94-95/100**

"A solid core of fruit to this young wine really seduces you with blackberry, chocolate and and walnut character. Full-bodied, velvety and intense. Citrusy undertones. All here."



150 cl





75 cl

# CHATEAU FAUGERES

SAINT-ÉMILION GRAND CRU CLASSÉ

Fruit de la création LALIQUE, le « Calice », symbole du chai cathédrale, est également gravé sur le flacon et les caisses bois de Château Faugères à compter du millésime 2016. La caisse bois est disponible pour 1, 2, 3, 6 et 12 bouteilles.

*Designed by LALIQUE, the « Calice » is the symbol of the cathedral winery and is also engraved on the bottle and the wooden case since vintage 2016. The wooden case is available for 1, 2, 3, 6 or 12 bottles.*

